

New arrivals
新品上市
01.12.2020

Hong Kong
香港

Spectacles Pattern Shawl 眼鏡披肩

AS035

Weaved with 100% NEORON® fiber that creates an uniquely distinctive style.

100% 妮美龍纖維製成，前衛感十足的
眼鏡圖樣，不僅蘊含獨特美感，更能為您
打造獨樹一幟的品味。

HK\$ 2,850

(160cm x 59cm)



Wine Red x Black / 酒紅 x 黑色



Black x Gray / 黑色 x 灰色

Material 材質

Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 100%

聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 100%



- It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.
- All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.

- 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。
- 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。

NEFFUL
INTERNATIONAL

New arrivals
新品上市
01.12.2020

Hong Kong
香港

NEORON® Face Mask 妮美龍口罩

AS032

An antibacterial face mask made with NEORON® fiber provides optimal comfort, acts as an effective filter against harmful substances in the air while promotes good airflow and breathability.

立體剪裁設計，舒適服貼完整包覆，配戴透氣不悶熱，有效隔絕空氣污染源，時時刻刻貼心防護。

HK\$ 490

(Free Size)

 Blue / 藍色

Material 材質

Outer Material : Cotton 100%

Inner Material : Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 100%

表層：棉 100%

裏層：聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 100%

AS032

UNIQUE FEATURES 商品特性

 Double Layers of NEORON® Cloth
雙層100%妮美龍面料

 Reusable
可重複使用

 Antibacterial Efficiency
有效抗菌

 Breathability & Comfort Fitting
舒適透氣

- Due to hygiene reasons, this product is not allowed for product exchange.
- Laboratory tests have been conducted in Taiwan and Singapore on the breathability and anti-bacterial efficacy of the mask.
- It is recommended to wash the mask gently with pressing actions, do not rub the mask during wash.
- Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.
- All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.

- 基於衛生考量，此商品恕不接受換貨。
- 此口罩的透氣性及抗菌功效已通過台灣及新加坡的實驗室認證。
- 此口罩建議採輕壓方式清洗，勿以揉擦方式洗滌以避免因摩擦產生之毛球導致穿戴不舒適。
- 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。
- 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。

NEFFUL
INTERNATIONAL